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教育碩士學位課程 (家長教育) 全日制 /兼讀制

(Full-time / Part-time)
This programme is designed to enable educational professionals and practitioners from diverse backgrounds to 

work with parents effectively in professional settings. Students will acquire in-depth knowledge about parenting, 

including its antecedents, mechanisms, and implications for both parents and children. They will also develop 

paraprofessional counseling skills for working with parents. Moreover, a range of core electives will allow 

students to develop a more comprehensive understanding of the opportunities and challenges faced by parents 

of children in different developmental stages and with different psychological and educational needs.

本課程旨在培訓教育工作者和其他服務家庭的前線工作者，讓他們更有效地為家長提供專業服務。學員會從

多個角度了解家長教養子女的方法，包括背後的成因、原理，以及對家長自身和子女的影響。學員亦會掌握

到輔導家長的基本技巧。另外，透過一系列的核心選修科，學員將更全面掌握育有不同成長階段及有不同心

理和學習需要子女的家長所面對的機遇與挑戰。

Medium of Instruction  : 
Mainly English, some elective courses may be offered in Putonghua or Cantonese
教學語言 :主要為英語，部分選修科目或以普通話或廣東話授課

Application Deadline 截止報名日期

29 February 2024
Enquiries 查詢

https://www.gs.cuhk.edu.hk/admissions/
programme/education#master-of-education
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